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Saksnr Innhold Lukket 

PS 2021/204 Merknad til innkalling 

PS 2021/205 Merknad til saksliste 

PS 2021/206 Endring av stillingstittel fra administrasjonssjef til 
kommunedirektør 

PS 2021/207 Finansiering av stillingsutlysning hos bedriftskompetanse 

PS 2021/208 Søknad om støtte fra krisefondet - Nuvsvåg Feriesenter AS 

PS 2021/209 Søknad om støtte fra krisefondet - Sandland Brygge 

PS 2021/210 Avhending av kommunal flytebrygge i Nuvsvåg, åpning av 
lokal drift av småbåtanleggene i Bergsfjord, Øksfjord 

PS 2021/211 Anbud på utarbeidelse av forskrift for snøskuterløyper i Loppa 

PS 2021/212 Investering Øksfjord helsesenter 

PS 2021/213 Investering i lift 

PS 2021/214 Investeringsprosjekt kommunale boliger 

PS 2021/215 Budsjettdrøftinger 2022 

PS 2021/216 Valg av styremedlem Loppa boligstiftelse 

PS 2021/217 Valg av ny representant til Loppa kirkelige fellesråd 

PS 2021/218 Regnskapsrapportering 2. tertial 2021 

PS 2021/219 Signering av møteprotokoll 

RS 2021/106 Delegert vedtak om forlengelse av fritak fra politiske verv, 
Stina B.L. Pedersen 

RS 2021/107 Møtereferat - Møte i Vest-Finnmark Rådet 20. - 21.09.21 

RS 2021/108 Møteutskrift fra møte i kontrollutvalget i Loppa kommune 12. 
oktober 2021 

RS 2021/109 Salgsprosess Ymber Nett AS 

RS 2021/110 Endring i budsjett fra 2021-2022 fra Vefik IKS 

RS 2021/111 Orientering/Eventuelt 



PS 2021/204 Merknad til innkalling 

Ingen merknader  

PS 2021/205 Merknad til saksliste

Ordfører: Har glemt å sette opp sak for signering av møteprotokoll. Settes til sak 2021/219. 

Ordfører: Må velge en setteordfører i dag.  

Arve Berntzen (AP): Foreslår Ernst Berge som setteordfører. 

Ernst Berge velges som setteordfører. 

Enstemmig vedtatt.  

Administrasjonssjef: Sak 2021/207 er vi nødt å endre forslag til vedtak, er ting som er uteglemt i 
beløpene. Dreier seg om ganske mye penger. 

Administrasjonssjef: Sak 2021/210: Ikke saksbehandlet slik den skulle, så den skulle ikke vært satt opp 
på sakskartet i dag. Trekkes tilbake.  

Ernst Berge (H): Hurtigbåt signal anløp Nuvsvåg. Hva har ordfører gjort og hva skal han gjøre for å få 
signalanløpene tilbake? Ønsker signalanløp på mandag, onsdag, fredag, søndag ettermiddag.  Forventer 
at det skjer noe i saken. Har ikke tilgang til å nå hurtigbåt. Er helt avhengig av å få dette på plass.  

Ståle Sæther (H): Sak 210, administrasjonen kan ikke trekke saken, kommunestyre må ta stilling til om 
den saken skal utsettes.  

Ståle Sæther (H): Saksliste, ønsker at det legges frem en vedtaksrevisjon slik at kommunestyre kan gå 
gjennom og se om vedtakene som er fattet er fulgt opp.  

Ståle Sæther (H): Ønsker at Ordfører kommenterer angående det som kom frem i media om at Loppa 
scorer dårlig på åpenhet.  

Ståle Sæther (H): Ønsker informasjon og redegjørelse fra administrasjonen om ståa i SFO og en 
redegjørelse fra politisk ledelse og administrativ ledelse på situasjon på administrasjonens situasjon per 
dags dato.  

Thor Harald Seljevold (SP): Savner svar på spørsmål som ble sendt inn til administrasjonen 
21.september. Disse spørsmålene ble først tatt opp forrige kommunestyremøte.
Angående ståa gjeldene basseng i Øksfjord og Bergsfjord. Småbåthavnen i Bergsfjord, og det gamle 
ishuset i Bergsfjord.

Ingvi Luthersson (H): Opplever at folk klager på at man ikke får svar hos kommunen ved henvendelser, 
spesielt via epost. Går på bolyst. Bør komme svar at mail er mottatt og eventuelt når man får svar.  



Ståle Sæther (H): Sak om master plan for reiseliv for en 6 måneder tid siden. Kan vi få en status på 
arbeidet med denne planen? 
  
  
 
 
 

PS 2021/206 Endring av stillingstittel fra administrasjonssjef til 
kommunedirektør 

Vedtak i Loppa formannskap - 14.10.2021     

 
Loppa kommune vedtar å endre tittelen på stillingen som i dag heter administrasjonssjef, til 
kommunedirektør. 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

Vedtak i Kommunestyret - 28.10.2021     

 
Loppa kommune vedtar å endre tittelen på stillingen som i dag heter administrasjonssjef, til 
kommunedirektør 
  
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 

PS 2021/207 Finansiering av stillingsutlysning hos bedriftskompetanse 

 
Vedtak i Loppa formannskap - 14.10.2021     

 
Loppa kommunestyre vedtar å bevilge 69 980,- til finansiering av stillingsutlysning hos 
bedriftskompetanse. Midlene hentes fra fritt disposisjonsfond 2565009. 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

Vedtak i Kommunestyret - 28.10.2021     

 
Loppa kommunestyre vedtar å bevilge 240 000,- til finansiering av stillingsutlysning hos 
bedriftskompetanse. Midlene hentes fra fritt disposisjonsfond 2565009. 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 



Behandling i  Kommunestyret- 28.10.2021     

 
 
Administrasjonssjef: Ønsker å endre beløpet i forslaget til vedtaket til 240.000,- 
 
 
 
 

PS 2021/208 Søknad om støtte fra krisefondet – Nuvsvåg Feriesenter AS 

 

Vedtak i Loppa formannskap – 14.10.2021     

 
Søknad fra Nuvsvåg Feriesenter AS innvilges med kr. 168.430,07. 
Innvilget beløp inneholder ikke dekning av transport. 
Bedriftene Rambøll, Din Varme og Alta Kraftlag faktureres fullt ut av Nuvsvåg Feriesenter AS. 
For utenlandske gjester dekkes kun de opphold som er bestilt etter at grensene åpnet igjen. 
Bookinger som er avbestilt og så gjenbestilt dekkes ikke. 
Finansiering skjer via Krisefondet.  
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

Behandling i  Loppa formannskap- 14.10.2021     

 
 
Administrasjonen, ved administrasjonssjef, trekker opprinnelig forslag til vedtak, og fremmer nytt 
forslag til vedtak: 
Søknad fra Nuvsvåg Feriesenter AS innvilges med kr. 168.430,07. 
Innvilget beløp inneholder ikke dekning av transport. 
Bedriftene Rambøll, Din Varme og Alta Kraftlag faktureres fullt ut av Nuvsvåg Feriesenter AS. 
For utenlandske gjester dekkes kun de opphold som er bestilt etter at grensene åpnet igjen. 
Bookinger som er avbestilt og så gjenbestilt dekkes ikke. 
Finansiering skjer via Krisefondet.  
 

Vedtak i Kommunestyret – 28.10.2021     

 
Søknad fra Nuvsvåg Feriesenter AS innvilges med kr. 168.430,07. 
Innvilget beløp inneholder ikke dekning av transport. 
Bedriftene Rambøll, Din Varme og Alta Kraftlag faktureres fullt ut av Nuvsvåg Feriesenter AS. 
For utenlandske gjester dekkes kun de opphold som er bestilt etter at grensene åpnet igjen. 
Bookinger som er avbestilt og så gjenbestilt dekkes ikke. 
Finansiering skjer via Krisefondet.  
  
Enstemmig vedtatt. 
  
 
 



Behandling i  Kommunestyret- 28.10.2021  

Ernst Berge (H) ber om habilitetsvurdering, med grunnlag i at han er bror til daglig leder. 
Ernst Berge (H) enstemmig vurdert habil.  

PS 2021/209 Søknad om støtte fra krisefondet - Sandland Brygge 

Søknad om støtte fra krisefondet punkt 3.3 – aktivitetsplikt 

Vedtak i Loppa formannskap - 14.10.2021 

Loppa kommunestyre innvilger søknad på kr. 27.550,- fra Sandland Brygge AS. Søknaden gjelder punkt 
3.3 krisefondet, aktivitetsplikt. Finansieres via krisefond. 

Enstemmig vedtatt 

Vedtak i Kommunestyret - 28.10.2021 

Loppa kommunestyre innvilger søknad på kr. 27.550,- fra Sandland Brygge AS. Søknaden gjelder punkt 
3.3 krisefondet, aktivitetsplikt. Finansieres via krisefond. 

Enstemmig vedtatt 

PS 2021/210 Avhending av kommunal flytebrygge i Nuvsvåg, åpning av lokal 
drift av småbåtanleggene i Bergsfjord, Øksfjord  

Vedtak i Kommunestyret - 28.10.2021 

Saken sendes tilbake til administrasjonen 

Enstemmig vedtatt 

Behandling i  Kommunestyret- 28.10.2021  

Høyre ved Ståle Sæther fremmer forslag om å sende saken tilbake til administrasjonen. 



Administrasjonssjefens forslag til vedtak stilles opp mot Høyres forslag om å sende saken tilbake til 
administrasjonen.  

Høyres forslag om å sende saken tilbake til administrasjonen enstemmig vedtatt 

PS 2021/211 Anbud på utarbeidelse av forskrift for snøskuterløyper i Loppa 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Administrasjonssjefen anbefaler å velge tilbudet fra Multiconsult. 

Vedtak i Kommunestyret - 28.10.2021 

Loppa kommune velger tilbudet fra Multiconsult på utarbeidelse av forskrift for snøscooterløyper i 
Loppa. Kostnadene, inntil kl. 250 000,-, dekkes over fritt disposisjonsfond.  

Enstemmig vedtatt 

Behandling i  Kommunestyret- 28.10.2021  

Loppa Arbeiderparti leverer forslag til vedtak:  
Loppa kommune velger tilbudet fra Multiconsult på utarbeidelse av forskrift for snøscooterløyper i 
Loppa. Kostnadene, inntil kl. 250 000,-, dekkes over fritt disposisjonsfond.  

Administrasjonen trekker sitt forslag til vedtak.  

Arbeiderpartiets forslag til vedtak tas opp til votering. 

Arbeiderpartiets forslag til vedtak enstemmig vedtatt.  

PS 2021/212 Investering Øksfjord helsesenter 

Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 14.10.2021     

Saken trekkes fra sakslisten og går rett til behandling i kommunestyret. 

Enstemmig vedtatt  

Vedtak i Loppa formannskap - 14.10.2021     

Saken trekkes fra sakslisten og går direkte til kommunestyret. 



Enstemmig vedtatt 

Vedtak i Kommunestyret - 28.10.2021 

Loppa kommunestyre vedtar finansiering av investeringsprosjekt nr. 13, Øksfjord helsesenter. 
Finansiering skjer i henhold til vedtatt investeringsbudsjett for 2021 i sak 96/20. 

Enstemmig vedtatt 

PS 2021/213 Investering i lift 

Vedtak i Kommunestyret - 28.10.2021 

Loppa kommunestyre vedtar finansiering av investeringsprosjekt nr.12, kjøp av lift. Finansiering skjer i 
henhold til vedtatt investeringsbudsjett for 2021 i sak 96/20. Beløpet budsjettreguleres opp til faktisk 
kostnad på kr. 715 000,- eks. mva. 

Enstemmig vedtatt 

PS 2021/214 Investeringsprosjekt kommunale boliger 

Realitetsbehandling av investeringsprosjekt nr. 6, kommunale boliger. 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Loppa kommunestyre vedtar at budsjetterte midler til renovering av kommunale boliger flyttes 
fra investering og over til driftsbudsjettet. Finansieringen skjer ved bruk av fritt 
disposisjonsfond. 

K 32320.4600.265 Vedlikehold og nybygg kommunale 
boliger 

1 600 000,- 

K 34290.4600.265 Merverdiavgift 400 000,- 
D 39700.4600.265 Overføring fra driftsregnskapet 2 000 000,- 
K 15700.9800.180 Overføring til investering 2 000 000,- 
D 19400.9800.180 Bruk av ubundne fond 2 000 000,- 
D 12350.4600.265 VVS-tjenester og EL-tjenester 100 000,- 
D 12300.4600.265 Vedlikehold 200 000,- 



K 19400.4600.265 Bruk av ubundne fond 300 000,- 
D 12350.4601.265 VVS-tjenester og EL-tjenester 350 000,- 
D 12300.4601.265 Vedlikehold 200 000,- 
K 19400.4601.265 Bruk av ubundne fond 550 000,- 
D 12300.4602.265 Vedlikehold 50 000,- 
D 12350.4602.265 VVS-tjenester og EL-tjenester 100 000,- 
K 19400.4602.265 Bruk av ubundne fond 150 000,- 
D 12300.4603.265 Vedlikehold 50 000,- 
K 19400.4603.265 Bruk av ubundne fond 50 000,- 
D 12350.4604.261 VVS-tjenester og EL-tjenester 150 000,- 
D 12400.4604.261 Reparasjoner 150 000,- 
K 19400.4604.261 Bruk av ubundne fond 300 000,- 
D 12350.4605.222 VVS-tjenester og EL-tjenester 100 000,- 
K 19400.4605.222 Bruk av ubundne fond 100 000,- 
D 12350.4608.221 VVS-tjenester og EL-tjenester 100 000,- 
K 19400.4608.221 Bruk av ubundne fond 100 000,- 
D 12300.4609.370 Vedlikehold 100 000,- 
K 19400.4609.370 Bruk av ubundne fond 100 000,- 
D 12350.4614.254 VVS-tjenester og EL-tjenester 100 000,- 
K 19400.4614.254 Bruk av ubundne fond 100 000,- 
D 12350.4615.130 VVS-tjenester og EL-tjenester 200 000,- 
D 12300.4615.130 Vedlikehold 50 000,- 
K 19400.4615.130 Bruk av ubundne fond 250 000,- 

Vedtak i Kommunestyret - 28.10.2021 

Saken sendes tilbake til administrasjonen. 
Saken bør budsjettreguleres innenfor driftsbudsjettet. 

Vedtatt med 6 stemmer for, og 5 stemmer mot. 

Behandling i  Kommunestyret- 28.10.2021  

Loppa Høyre ved Ståle Sæther leverer forslag til vedtak: 
Saken sendes tilbake til administrasjonen. 
Saken bør budsjettreguleres innenfor driftsbudsjettet. 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak settes opp mot Høyres forslag til vedtak 

Høyres forslag til vedtak vedtatt med 6 stemmer mot 5.  



PS 2021/215 Budsjettdrøftinger 2022 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Ingen 

Vedtak i Kommunestyret - 28.10.2021     

Loppa kommunestyre tar Budsjettdrøftinger 2022 til orientering. 

Enstemmig vedtatt 

Behandling i  Kommunestyret- 28.10.2021  

Ordfører leverer forslag til vedtak: 
Loppa kommunestyre tar Budsjettdrøftinger 2022 til orientering. 

PS 2021/216 Valg av styremedlem Loppa boligstiftelse 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Saken er av politisk karakter og legges derfor frem uten forslag til vedtak. 

Vedtak i Kommunestyret - 28.10.2021     

Steinar Halvorsen velges som nytt styremedlem i Loppa Boligstiftelse 

Enstemmig vedtatt 

Behandling i  Kommunestyret- 28.10.2021  

Loppa Høyre ved Ståle Sæther leverer forslag til vedtak: 

Steinar Halvorsen velges som nytt styremedlem i Loppa Boligstiftelse 



PS 2021/217 Valg av ny representant til Loppa kirkelige fellesråd 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 
Loppa kommunestyre velger en ny representant for Loppa kirkelig fellesråd. Den som foreslås må være 
medlem i Den norske kirke og være over 18 år. 

Vedtak i Kommunestyret - 28.10.2021 

Line Enger Posti velges som ny representant til Loppa kirkelige fellesråd. Som ny vararepresentant 
velges Ann H. Johansen. 

Enstemmig vedtatt 

Behandling i  Kommunestyret- 28.10.2021  

Felles forslag, levert av Arve Berntzen (AP): 

Line Enger Posti velges som ny representant til Loppa kirkelige fellesråd. Som ny vararepresentant 
velges Ann H. Johansen. 

PS 2021/218 Regnskapsrapportering 2. tertial 2021 

Vedtak i Levekårsutvalget - 07.10.2021     

Regnskaps- og finansrapporten for 2. tertial tas til orientering. 

Enstemmig vedtatt 

Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 14.10.2021     

Regnskaps- og finansrapporten for 2. tertial tas til orientering. 

Enstemmig vedtatt 



Vedtak i Loppa formannskap - 14.10.2021     

Regnskaps- og finansrapporten for 2. tertial tas til orientering. 

Enstemmig vedtatt 

Vedtak i Kommunestyret - 28.10.2021 

Regnskaps- og finansrapporten for 2. tertial tas til orientering. 

Enstemmig vedtatt 

PS 2021/219 Signering av møteprotokoll 

Vedtak i Kommunestyret - 28.10.2021     

Arve Berntzen og Ingvi Luthersson velges til å signere møteprotokollen. 

Enstemmig vedtatt 

Behandling i Kommunestyret- 28.10.2021  

Kim Pedersen (AP) foreslår Arve Berntzen til signering av møteprotokollen. 

Ståle Sæther (H) foreslår Ingvi Luthersson til signering av møteprotokollen. 

RS 2021/106 Delegert vedtak om forlengelse av fritak fra politiske verv, Stina 
B.L. Pedersen

Tatt til orientering. 

RS 2021/107 Møtereferat - Møte i Vest-Finnmark Rådet 20. - 21.09.21 

Tatt til orientering  



RS 2021/108 Møteutskrift fra møte i kontrollutvalget i Loppa kommune 12. 
oktober 2021 

Tatt til orientering. 

RS 2021/109 Salgsprosess Ymber Nett AS 

Tatt til orientering. 

RS 2021/110 Endring i budsjett fra 2021-2022 fra Vefik IKS 

Tatt til orientering. 

RS 2021/111 Orientering/Eventuelt 

Ordfører: Det første spørsmålet fra Ernst angående båtruter. Noen av de rutene har de faktisk fått etter 
initiativ fra ordfører for å få det til på signal. Kommunestyret har gitt ordfører én arbeidsordre, og det er 
at minimumstilbudet for sjøveistransport i Loppa er det tilbudet vi hadde før kuttene. Det er det vi 
arbeidet mot, og i tillegg ønsker vi å videreutvikle det med fredagsrute til Loppa øy. Det er på initiativ fra 
Loppa at vi fikk tilbake det lille anløpet til Seglvik for å få biler dit i juli og august. At vi har fått signal 
inn til Nuvsvåg, og at vi har fått rute til Sør-Tverrfjord også inn. Vi fikk endret tirsdagsruten til Nuvsvåg 
til onsdag. Det har hele tiden vært en dialog med Nuvsvågs befolkning og hva de ønsker, og vi jobber 
hele tiden videre for å ha best mulig kommunikasjon i Loppa.  

Ernst Berge (H): Er det gjort forsøk på å få fylkeskommunen i tale, slik at vi kan ha et møte i Loppa eller 
et møte i Tromsø? Synes det er for lite framgang, vi må ha kontakt med de riktige personene. Mener 
ordfører bør ta initiativ til å arrangere et møte i Loppa eller Tromsø. 

Ordfører: Det skal vi se om vi kan få til. 

Ordfører: Vedtaksrevisjon for 2022 hadde vi tenkt å legge frem på desembermøtet, og de signalene har 
gått til administrasjonen. Regner med de klarer å gjøre det klart til det. 

Ordfører: Åpenhet i media. Har tatt det opp med det som var administrasjonssjef hvordan vi kan sørge 
for at vi kan unngå dette. Anser det som uholdbart at folk ikke får svar på henvendelser. 
Administrasjonen må se på rutinene sine. Organisasjonen må organiseres på en sånn måte at svar skal gis 
ut til befolkningen. 



  
Oppvekst- og kultursjef: Har hatt en henvendelse til kommuneoverlege for å se om vi kunne få til en 
midlertidig godkjenning av bassenget i Bergsfjord. Slik situasjonen er nå, ønsker ikke kommuneoverlege 
å gi en slik midlertidig godkjenning av bassenget og det kan derfor ikke åpnes. Har ingen mulighet til å 
gjøre mer med den saken før vi får mer ro i administrasjonen på andre ting. Vi har nettopp fått en ny 
teknisk sjef, og det kan hende vi får tatt opp den saken og finne ut noe mer om det. Før jul vil det nok 
ikke skje noe mer her. 
SFO og skolen har opplevd stor økning i antall sykemeldinger fra ansatte. I SFO var det så mange 
sykemeldte nå, pluss at en i prøvetid sa opp sin stilling med bare 14 dagers oppsigelsestid. Vi har ikke 
hatt personal til å holde åpent. Vi har flere barn med særskilte behov som har blitt prioritert og har blitt 
gitt tilbud. Vi har måtte sette inn lærere i overtid denne uke for å få de tilbudene til å gå opp. Vi har 
problem med å få tak i vikarer, og det har vi kjent på lenge. Har blitt verre etter at universitetene åpnet 
som normalt. Færre ungdommer hjemme, og færre som kan ta vikariat. Problemer med å få dekt opp. Vi 
har sett litt på grunnen til sykemeldingene. Noe har med inneklima å gjøre, noe har med arbeidspress, vi 
har langtidssykemeldte av andre årsaker, og vi har noe korttidsfravær som det alltid vil være. Inneklimaet 
ble TPN orientert grundig om da de var oppe og så på skolen på befaring tidligere. Vi har nå fått 
sykemeldinger som går direkte på det som går med inneklimaet. Har bestilt en kartlegging, og vi har 
samarbeid med HEMIS. Vil få svar på den kartleggingen i løpet av november, og vil vite litt mer om 
inneklimaet på skolen da. Vi prøver også å bruke personalet vi har på best mulig måte, blant annet med 
samarbeid mellom førskolegrupper i barnehagen. Der har vi startet et forsøk denne uken. Vi ser at vi 
trenger litt mer tid på planlegging og å få det til å fungere. Vi jobber hele tiden med å få folk og skaffe 
folk til etaten. For å slippe så mye overtid på skolen har vi tatt en tilsetting av en lærer i fast stilling fordi 
vi vet det er ansatte som pensjonerer seg neste år. Vi jobber med det, og har stor forståelse for at 
befolkningen er frustrert. Vi ønsker å levere en god tjeneste som er stabil, og beklager sterkt at vi ikke 
klarer det akkurat nå.  
  
Administrasjonssjef: Master plan reiseliv kjenner jeg ikke ståa på, så her må vi undersøke og sende ut et 
svar.  
Administrasjonssjef: Når det gjelder situasjonen med administrasjonen så hadde vi ingen teknisk sjef 
eller økonomisk sjef på plass da jeg tiltrådde som administrasjonssjef. Vi har konstituert Silje Johansen 
som teknisk sjef. Det innebærer at vi har en mindre saksbehandler på driftsavdelingen. Det vil da ta litt 
lengre tid å komme i kontroll med det etterslepet vi har.  
Ordfører: Bare for å poengtere og understreke den tøffe situasjonen vi er i nå. Vi ligger på etterskudd 
med noen saker som vi ønsket å løfte frem til politisk behandling. De tingene som er prioritert akkurat nå 
er budsjett og meklingen fylkesmannen skal ha mellom oss og sametinget angående arealplan.  
  
Bård Jahr (AP): Hva er tidslinjen for de ansettelsesprosessene som er i igangsatt? 
  
Ordfører: På kommunedirektør skal vi ha kandidatgjennomgang på mandag med formannskapet og 
bedriftskompetanse. Den prosessen går sin gang. Vi hadde en søker på driftsjefsstillingen, men han 
takket nei da han fikk bedre lønn og ordninger i en annen kommune.  
  
Ernst Berge (H): Er det gjort noen vurderinger om å samarbeide med Alta kommune på teknisk plan?  
  
Ingvi Luthersson (H):  Er det mye ressurser som skal til for å kunne gjennomføre budsjettreguleringer 
oftere?  
Administrasjonssjef: Det er slik at man skal ha tid til å følge opp regnskapet ordentlig. Slik det har vært, 
har vi hatt for lite tid til å kunne gjøre budsjettsreguleringer oftere. Det er ønskelig å kunne få gjort det 
mye tidligere, men det er for øyeblikket begrenset hva man klarer å gjøre. 
  
Ordfører: At det legges en voldsom arbeidsinnsats fra Camilla sin side må det ikke være tvil om. Det er 
lys på kontoret hennes fra morgen til kveld.  
  
Administrasjonssjef: Småbåthavna og ishuset må vi også komme med en tilbakemelding på i ettertid.  
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